

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN CLOTHING COMPANY P.L.C Date: 31-03-2022 10:31:50 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الألبسة الأردنية التاريخ: AM 10:31:50 2022-03-31 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>JORDAN CLOTHING COMPANY P.L.C announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلم شركة الألبسة الأردنية عن وقوع الحدث الجوهرى المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهرى</p>
<p>Date of event: 31-03-2022</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهرى: 2022-03-31</p>
<p>Any law suits brought by or against the Company or any judicial or labor disputes that might materially affect the Company's financial position, whereby the Commission must be provided with a thorough report about such proceedings or disputes, and their expected impact on the Company's profitability and financial position</p>	<p>الدعاوى التي أقامتها أو أقيمت عليها أو أي نزاعات قضائية أو عمالية والتي قد يكون لها اثر مادي على المركز المالي للشركة مع تزويد الهيئة بتقرير واف عن تلك الدعاوى أو النزاعات، وأثرها المتوقع على ربحية الشركة ومركزها المالي</p>
<p>The Court of First Instance for Tax Penalty decided in Case 51/2021, pursuant to the provisions of Article 178 of the Code of Criminal Procedure, declaring the Jordanian clothing company acquitted of the offense of tax evasion attributed to them due to the lack of procedural actions that constitute the material element of the offense attributed to them at the beginning of this decision.</p>	<p>قررت محكمة بداية جزاء الضريبة في القضية 2021/51 وعملا باحكام المادة 178 من قانون الاصول الجزائية اعلان براءة شركة الالبسة الاردنية عن جرم التهرب الضريبي المسند اليهم لانعدام الافعال الاجرائية المكونه للركن المادي للجرم المسند اليهم في مطلع هذا القرار .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Wail Qablan Abdallat</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Wail Qablan Abdallat</p>